

قرار مجلس الادارة

قرر مجلس ادارة شركة فولتامب للطاقة ش م ع ع في اجتماعه المنعقد بتاريخ 2023/2/1م على التالي :-

- يثبت المهندس/ محمد أجمل باشا بوظيفة الرئيس التنفيذي للشركة اعتبارا من 2023/1/1م .
المهندس محمد أجمل باشا مؤهل متخصص في الهندسة الميكانيكية من الجامعة العثمانية ، ولديه أكثر من 27 عامًا من الخبرة الجديرة في مختلف العمليات التجارية في الهند ومنطقة دول مجلس التعاون الخليجي. لديه أكثر من 14 عامًا من الخبرة في المملكة العربية السعودية وسلطنة عمان. لقد صعد السلم ليصبح نائب الرئيس المساعد للصناعات الكهربائية MEMF في أعمال المحولات والمفاتيح الكهربائية. وقد انضم الى شركة فولتامب بوظيفة مدير عام لشركة فولتامب للجهد العالي وبعد ذلك عين بوظيفة رئيس العمليات التنفيذي في شركة فولتامب العمانية للمحولات وفي عام 2022 عين بوظيفة الرئيس التنفيذي بالوكالة لشركة فولتامب للطاقة .

Board Resolution

The Board of Directors of Voltamp Energy SAOG decided in its meeting held on 1/2/2023 as below:

-Eng. Mohammed Ajmal Basha appointed as Chief Executive Officer w.e.f. 1/1/2023.

-Engineer Muhammed Ajmal Basha is qualified and specialized in Mechanical Engineering from Osmania University, with more than 27 years of experience in various business operations in India and the GCC region. He has more than 14 years of experience in Saudi Arabia and the Sultanate of Oman. He worked as General Manager in various companies including as Associate Vice President in MEMF Electrical Industries in the Transformers and Switchgear business in KSA. He joined the Voltamp Group as General Manager of the Voltamp Power SAOC, after which he was appointed as the Chief Operating officer for the group, and in 2022 he was appointed as the Acting CEO of Voltamp Energy SAOG.

عبدالله بن أحمد الزدجالي
الملاير العام
لشئون الشركات

